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Referat af Gårdlauget Købkes Gård bestyrelsesmøde i Stiftelsens mødelokale tirsdag, 
den 20. august 2024 
 
Tilstede:  Philipp (Kasser), Margit, Lisette, Loa og Carsten (Gårdmand) 
Referent:  Peter (Formand) 
 
Dagsorden:  
 
1. Formalia 
2. Gårdmandens orientering  
3. Drift & sociale arrangementer 

3.1. Kommunikation 
3.2. Beplanting - Lavendler 
3.3. Skure - Renovering 
3.4. Legeområde 

4. Udvikling 
4.1. Havemøbler 
4.2. Nyt socialt areal ved græsareal ved O.K.-tanken. 

5. Eventuelt 
 
 

1. Formalia 

Formanden konstaterede, at bestyrelsen var beslutningsdygtig.  
 
2. Gårdmandens orientering 

Bestyrelsen gik en gårdtur, hvor gårdmanden viste de seneste arbejder i gården siden sidste 
bestyrelsesmøde den 24. juni 2024.  
 
I sydgården viste gårdmanden cykelskuret ved Stiftelsen, hvor bestyrelsen tidligere havde 
drøftet at vende cyklerne inde i skuret på højre side (stående ved Stiften). Bestyrelsen 
godkendte renoveringen.  
Endvidere var der et af rønnebærtræerne ved legepladsen, som var gået ud. Dette 
besluttede bestyrelsen skulle fældes. Gårdmanden ville igangsætte arbejdet. 
 
 
I nordgården gjorde gårdmanden opmærksom på et træ, der var dødt. Bestyrelsen 
besluttede, at der skulle plantes et nyt træ af samme størrelse, som ved siden af det døde 
træ. Gårdmanden ville igangsætte en erstatning af det døde træ. 
Gårdmanden viste arbejdet med rampen og opsætningen af cykelstativer ved Ryesgade 72-
74. Gårdmanden skulle flytte tørrestativet som en del af renoveringen af hjørnet. Bestyrelsen 
var tilfredse med arbejdet. 
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3. Drift & sociale arrangementer 

 
3.1. Beplanting – Lavendler 

Bestyrelsen godkendte indkøb af lavendler. Loa ville orientere beboerne direkte. 
 
3.2. Skure – Renovering 

Gårdmanden og Philipp ville indhente tilbud til renovering af tre cykelskure. I tilbuddet 
ville indgå en renovering af to bordbænkesæt. Lisette ville samtidigt indhente tilbud på 
samme to bordbænkesæt. 
 
3.3. Legeområde 

Loa orienterede, at sandkasserne får nyt faldgrus og nyt sand i sandkasserne, som 
allerede godkendt af bestyrelsen. 

 
4. Udvikling 

 
4.1. Havemøbler 

Bestyrelsen drøftede en linje i forhold til havemøbelsæt og bordbænkesæt. Udfordringen 
er, at gården tidligere har oplevet, at havemøbelsæt bliver stjålet, hvis de er af en finere 
kvalitet. Bestyrelsen besluttede en linje, hvor gården havde bordbænkesæt. Hvis en 
forening ville have et andet sæt kunne de enkelte foreninger indkøbe møbler, der passer.  
 
Bestyrelsen godkendte købet af to nye bordbænkesæt. Gårdmanden bestille sættene. 
 
4.2. Nyt socialt areal ved græsareal ved O.K.-tanken 

Bestyrelsen drøftede området og en bedre udnyttelse. Der ville blive taget nærmere 
stilling, når bordbænkesættet var renoveret. Margit ville undersøge muligheden for 
udendørs-træningsudstyr. Loa ville undersøge prisen på blomsterkasser i stål.  

 
5. Eventuelt 

Ingen bemærkninger. 
 
Mødet blev afsluttet kl. 20.55. 
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